
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings läns  
Ungdomsskytteförbund onsdagen den 26 jan 2005 på Vrigstad Wärdshus . 
 
Närvarande: Magnus Gustafsson, Michael Wirestam, Johan Johansson, Magnus Johansson, 
Anna Gustafsson, Ida Gustafsson, Lars Bergdahl, L-Å Bergemalm, Börje Åsberg och 
P-A Sjösten. 
 
 
§71 
Ordförande Magnus Gustafsson förklarar mötet öppnat. 
 
§72 
Till protokollförare väljs Anna Gustafsson. 
 
§73 
Den föreslagna dagordningen godkänns att ligga till grund för sammanträdet. 
 
§74 
Ekonomi: 
* Resultatet kommer att ligga på + för 2004, (det ligger fodringar ute på föreningar som inte 
betalt in anmälningsavgifter på tävlingar för 2004.) Budgetsförslaget godkändes. 
 
§75 
Tävlingar: 
* 27-28/11 SM / JSM / RM Falling Target i Vimmerby. 47 skyttar med 68 starter deltog från 
vårt Ungdoms och skytteförbund . Totalt deltog knappt 650 skyttar . 
Vi gratulerar Robin Magnusson, Värnamo som blev svensk juniormästare. Vi fick med Heidi 
Sillanpää, Jönköping (JSM) och Peter Johansson, Skillingaryd (RM) i 16-delsfinaler där båda 
blev utslagna.   
* 14-16/1 Skyttiadens Förbundsfinal arrangerade Bäckseda mycket bra, trots att träd fallit ner 
i stormen på luftgevärshallen. 
 
§76 
Framgent: 
*5/2 Skyttiadens Regionsfinal arrangerar Kalmar Södra på Sävsjö Skyttecenter. 
Tävlingen kommer troligtvis att skjutas på elektronikbanor. Milersättning utgår med 4:- per 
mil och deltagare. 
* 13/2 Ungdomsmästerskapet i fältskytte avgörs på Husarträffen i Eksjö. 
* 5/3 Ungdoms- & Förbundsmästerskapet på Luftgevär arrangeras av 
Ungdomsskytteförbundets styrelse på Sävsjö Skyttecenter. Finalerna går på elektronikbanor.  
Kärda skf står för serveringen. Michael ordnar med förberedelserna inför tävlingen som 
inbjudan, anmälan etc. 
 
§77 
Utbildning: 
Examinatorkonferensen är inställd. 
 
§78 
Valberedningen: 
Ordförande Magnus Gustafsson meddelar att han avgår som ordförande på årsmötet. 
Orsaken är att Magnus blivit tillfrågad om ordförandeposten i Skytte UO. Magnus kan tänka 
sig att bli kvar i styrelsen. P-A Sjösten tillfrågade de som var i tur att avgå om de sitter kvar 
två år till, vilket de gör. 
* Årsmötet kommer som vanligt att hållas på Vrigstad Wärdshus långfredagen den 25/3. 



 
 
§79 
Kretsträffar 
Kretsträffarna ger inte något som det är nu. P-A föreslår att hålla en temadag för samtliga 
kretsar, eventuellt i samband med årsmöte tillsammans med Skytteförbundet.  
 
§80 
Övriga frågor: 
Årets tävlingsprogram fastställs. 
 
§81 
Nästa sammanträde: 
Onsdag 2 mars på Vrigstad Wärdshus. 
 
§82 
Ordföranden förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 
 
Anna Gustafsson    Magnus Gustafsson 
sekreterare      ordf 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 


